
 

 
Skolebestyrelsesmøde 
Referat   

Den 6. maj 2025 2024 kl. 17.00 – 19.30 

Foregår i personalerummet   

  

MØDEDELTAGERE  

  

Anders Stærkær Bjerregård  

Betina Schiønning (deltog online) 

Camilla Rydahl  

Lars Eitmann  

Lærke Bidstrup Piil  

Maria Westermann Smith  

Ulla Nygaard Pedersen 

Flemming Seier Nielsen, sup. 

 

Hanne Rask Pedersen (konst. skoleleder) 

Iben Bækkelund Jagd (adm.leder) 

Helle Tvilling (SFO-leder) –   

Stine Thyge Johansen (medarb.repr.) 

Pernille H. Erck-Termansen (medarb.repr.) 

Maria Rosted Carstensen (elevrådsrep.) - afbud 

Rebecca Thomsen (elevrådsrep.,sup.) - afbud 

 

Dagsorden 
Sags 

nr. 

Tid Bilag Beskrivelse Karakter 

249 5  Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt  

B 

250 5  Godkendelse af referat  

 

Godkendt 

O – D – B 

 

251 10  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet havde ikke mulighed for at deltage. 

 

O - D 

252 10  Orientering fra formanden 

Der bliver lidt ændringer i bestyrelsen, da næstformand 

Camilla Rydahl udtræder ved skoleårets slutning. Det 

samme gør Lærke B. Piil. I deres sted indtræder de to 

suppleanter Flemming Nielsen og Bo Gunnarson. 

 

Skoleleder Morten Flotin Jensen fratræder med udgangen 

af juni 2025. MFJ er fortsat sygemeldt perioden ud. 

Bestyrelsen vil gerne takke Morten for hans indsats for 

skolen. 

- Proces for ansættelse af skoleleder. 

Stillingsopslag for ny skoleleder sker 9.05 med 

frist 03.06. Herefter følger ansættelsesrunder. Det 

forventes at stillingen er besat med udgangen af 

juni og til besættelse pr. 1.08.2025. Fra 

bestyrelsen deltager formanden samt Anders S. 

Bjerregård. 

O  

 

 



 

 

2/3 

  

- Dialogmøde d. 22. maj med bestyrelse og udvalg.  

- Formændene for kommunens skolebestyrelser har 

sammen forfattet et fælles skriv med en række 

spørgsmål vedr. bl.a. økonomien i Stærkere 

Læringsfællesskaber. Det adresserer en meget 

bred vifte af spørgsmål. Skolebestyrelsen deltager 

i mødet d. 22. maj. 

 

253 10  Orientering fra konst. Skoleleder 

- Planlægning af næste skoleår, herunder 

ressourcer og juniormesterlærer 

- To af skolens medarbejdere, en fra almen og en 

fra Videnscenteret, fratræder skolen ved 

skoleårets udgang grundet besparelser. 

- Skolebestyrelsen udtrykte i øvrigt deres 

påskønnelse af, at skolen er god til at fastholde 

medarbejderne. 

- Fagfordelingen er ved at være på plads og fra 

næste uge begyndes på skemaerne. 

- Fra næste skoleår oprettes en juniormesterlærer-

klasse, jf. den nye skolereform. 

O 

254 10  Skolens lokaler. 

- Status på skolens lokalesituation v. konst. 

skoleleder. 

- Ved at skolen overtog tandlægernes areal har vi 

fået fire ekstra klasselokaler. De er fordelt rundt 

på hele skolen og i samråd med repræsentanter 

for skolens understøttende undervisning 

(mellemform, supplerende undervisning m.v.) er 

der set på, hvordan disse lokaler kan bruges 

bedst. De fire disponible lokaler vil dog altid i maj 

og juni være øremærket til modtagelsen af mini-

SFO’erne. Det letter en del af presset på skolens 

lokaler, men der er stadig fyldt godt op. 

 

O 

255 10  Skolebestyrelsens sammensætning 

- Da CR stopper i bestyrelsen ved skoleårets 

afslutning skal pladsen overtages af 1. 

suppleanten Flemming.  

- Desuden varetager CR plads som formand for 

Campus10 og denne opgave er der også mulighed 

for at videregive 

- Bestyrelsen overvejer hvem de kan pege på som 

kandidat 
 

D - B 

256 20  Skoleplan og Skoleudviklingssamtale 
- Opsamling på vores skoleudviklingssamtale samt 

skoleplan 25/26. 
- Skolens ledelse og udviklingsgruppe har haft 

møde med skolechef og konsulenter vedr. skolens 

O-D 
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plan for det kommende skoleår. Skolen kommer 
bl.a. til at have fokus på fagligt løft, 
kulturjustering samt en bedre koordinering af 
indsatser for både faglig og social udvikling hos 
eleverne. Dette vil fremadrettet ske gennem et 
internt prioriteringsudvalg. 

 

257 0  Forældrehenvendelser 

- Ingen indkomne henvendelser. Kun henvendelser, 

der er formandskabet i hænde én uge før 

bestyrelsesmødet kan behandles. 

 

 

258 10  Evt. 

Skolebestyrelsen ønsker på et kommende møde at drøfte 

anvendelsen af aula, både hvor ofte det forventes at 

forældrene læser aula, samt hvad det kan forventes at 

medarbejderne melder ud. 

 

Bestyrelsen ønsker at få kursus fra Forældre og Skole. 

Skolemødet i juni vil blive kursus 

 

Skolebestyrelsen vil gerne på et af de kommende møder 

besigtige hvilke uderum de større elever kan være i, når 

der er pause. Skolebestyrelsen er optaget af, at der 

skabes et pausemiljø, som er attraktivt for eleverne. 

O 

 

  

  

O = Orientering, D = Drøftelse, B = Beslutning 

 


